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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, 

konaného dňa 10.02.2025 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Richard Ščepko, Eva 

Struhárová 

Neprítomní poslanci: Ospravedlnení: Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Michal Moško 

Garant VMČ Stred: Soňa Čapáková 

Hostia: Eva Vanková, Hana Múdra, Zdeno Marousek 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie sa k návrhu harmonogramu zasadnutí VMČ Stred na rok 2025 
3. Žiadosť o vyjadrenie: Obchodné centrum k.ú. Trenčianske Biskupice_ TN Invest s.r.o. 
4. Žiadosť o vyjadrenie: Predaji nehnuteľnosti -pozemok Jozefa Hrvola a Emíliu Kostifalovú 
5. Žiadosť o vyjadrenie: Prenájom a predaj TSK  
6. Žiadosť o stanovisko: Prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Ul. Pod Brezinou  
7. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
8. Nové požiadavky občanov a poslancov 
9. Rôzne 
10. Záver 

1. Otvorenie 

p.Richard Medal , predsedu výboru MČ Stred, privítal všetkých prítomných. 
Oznámil, že poslanec p.Moško Michal a p.Bočák Drahoslav sa ospravedlnili. Následne 
po neskoršom príchode p.Ščepka Richarda o 16:05hod.,skonštatoval, že VMČ Stred v počte 4 
poslancov je uznášania schopný. 
Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 
Program rokovania bol schválený tak ako bol navrhnutý. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Výsledok : program schválený 

2. Vyjadrenie sa k návrhu harmonogramu zasadnutí VMČ Stred na rok 2025 

Bola opäť diskusia ohľadom času / začiatku zasadnutia, kde sa následne poslanci dohodli 
na čase začatia o 16:00 hod. následne p.Medal Richard dal hlasovať o návrhu. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
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Zdržal sa : 0 
Výsledok : schválený 

3. Žiadosť o vyjadrenie: Obchodné centrum k.ú. Trenčianske Biskupice_ TN Invest 

s.r.o. 

Vyjadrenie k prenájmu nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčianske Biskupice - časť C-KN 

parc. č. 1127/10 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2.727 m2 evidovaná na LV č. 5295 

vo vlastníctve Mesta Trenčín, o približnej výmere 727 m2 v súvislosti s realizáciou stavby 

„OBCHODNÉ CENTRUM“ pre spoločnosť TN Invest, s.r.o., za účelom výstavby stavebných 

objektov „SO 03 Úpravy existujúceho vjazdu, SO 03.1 Spevnená plocha pre peších“ 

v zmysle projektovej dokumentácie, zodpovedný projektant Ing. arch. Peter Motyčka, z dátumu 

11/2024. Prenájom bude riešený na dobu určitú s účinnosťou odo dňa právoplatnosti 

stavebného povolenia v zmysle §47a ods. 2 zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

v znení neskorších predpisov max. do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom 

povolení v prípade, že v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba 

nájmu sa uzatvára maximálne na dobu dvoch (2) rokov odo dňa právoplatnosti stavebného 

povolenia. Pani Vanková z útvaru majetku mesta  prizvala pani Múdru k otázkam 

a pripomienkam z pohľadu útvaru mobility. Pripomienkami boli ohľadom záchytného 

parkoviska v projekte, a či bude zaprojektovaná aj cyklotrasa. Po diskusií dal pán Medal 

hlasovať o prenájme. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Výsledok : program schválený 

4. Žiadosť o vyjadrenie: Predaji nehnuteľnosti -pozemok Jozefa Hrvola a Emíliu 

Kostifalovú 

Vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti –pozemku k. ú. Trenčín, C-KN parc. č. 3300/10 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2, evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Jozefa Hrvola a Emíliu Kostifalovú, za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod dočasnou stavbou. Ide o pozemok na Ul. 

Partizánska vo vlastníctve Mesta Trenčín, na ktorom sa nachádza dočasná stavba prekrytia 

dvora, cez ktorý je zabezpečený prístup k nehnuteľnosti vo vlastníctve žiadateľov. Vyššie 

uvedený pozemok je predmetom Nájomnej zmluvy č. 19/2014 zo dňa 14.07.2014 uzatvorenej 

medzi Mestom Trenčín ako prenajímateľom a Jozefom Hrvolom a Emíliou Kostifalovou ako 

nájomcami, za účelom vysporiadania pozemku pod dočasnou stavbou vo vlastníctve 

nájomcov. Jozef Hrvol a Emília Kostifalová požiadali o odkúpenie predmetného pozemku 
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za účelom jeho majetkovoprávneho vysporiadania. Po diskusii bolo hlasovanie o posunutie 

žiadosti na právo vecnej kúpy. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 3 (Medal, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
Zdržal sa : 1 (Bednárová) 
Výsledok : schválený 

5. Žiadosť o vyjadrenie: Prenájom a predaj TSK 

 vyjadrenie k nasledovným majetkovým prevodom : 

1/ uzatvorenie dodatku k Nájomnej zmluve č. 24/2024 uzatvorenej medzi Mestom 

Trenčín ako prenajímateľom a Trenčianskym samosprávnym krajom ako nájomcom, 

ktorej predmetom je prenájom časti pozemkov vrátane spevnených plôch, časť C-KN 

parc.č. 3237/1 zastavaná plocha a časť C-KN parc.č. 3238/1 zastavaná plocha 

o celkovej výmere 121 m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov 

vrátane spevnených plôch v súvislosti s realizáciou investičnej akcie TSK 

„Rekonštrukcia verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“. Predmetom dodatku 

bude navýšenie celkovej výmery prenajatých pozemkov a to z pôvodných 121 m2 

na novú výmeru 170 m2. Komunikovanie s TSK je s pánom Martinom Beďatšom 

hlavným architektom. 

2/ prenájom pozemku vrátane spevnenej plochy v k.ú. Trenčín, časť C-KN parc.č. 

3238/1 zastavaná plocha o výmere 204 m2, pre Trenčiansky samosprávny kraj 

so sídlom v Trenčíne, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku vrátane 

spevnenej plochy chodníka v súvislosti s pripravovanou investičnou akciou TSK 

„Európske hlavné mesto kultúry 2026“ – Kultúrny hotspot : Moderná Galéria Miloša 

Alexandra Bazovského v Trenčíne, pre potreby rekonštrukcie objektu, sanácie spodnej 

stavby, rekonštrukcie prípojok na inžinierske siete a realizácie SO 40 Spevnené plochy 

a komunikácie, za cenu nájmu 1,- € za celý predmet nájmu počas celej doby nájmu, 

v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trenčín, za 

daných podmienok. 

3/ predaj spoluvlastníckeho podielu vo veľkosti 6/8-in na pozemkoch v k.ú. Trenčín C-

KN parc.č. 65/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 135 m2, pričom 

spoluvlastníckemu podielu prislúcha výmera 101,25 m2 a C-KN parc.č. 65/4 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 557 m2, pričom spoluvlastníckemu podielu prislúcha 

výmera 417,75 m2 pre Trenčiansky samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne, 
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za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov v súvislosti s realizáciou 

investičných akcií TSK „Rekonštrukcia verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“ 

a „Európske hlavné mesto kultúry 2026“ – Kultúrny hotspot : Moderná Galéria Miloša 

Alexandra Bazovského v Trenčíne, za celkovú kúpnu cenu vo výške 1,-€, za daných 

podmienok. 

Po diskusii bolo hlasovanie o prenájme počas výstavby. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Výsledok : program schválený 

6. Žiadosť o stanovisko: Prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Ul. Pod Brezinou 

Vyjadrenie a hlasovanie k prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta  formou verejnej 

obchodnej súťaže, ktorej predmetom bude predaj pozemku v k. ú. Trenčín, C-KN parc. č. 

2108/798 ostatná plocha o výmere 109 m2, evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín 

v podiele 1/1-ina. Ide o pozemok na Ul. Pod Brezinou vo vlastníctve Mesta Trenčín, ktorý sa 

nachádza medzi záhradami rodinných domov a evanjelickým cintorínom. Hlasovaním si 

odsúhlasili predaj o pozemku formou vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže. 

H l a s o v a n i e :  
Za : 4 (Medal, Bednárová, Struhárová, Ščepko) 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
Výsledok : program schválený 

7. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4278 13.1.2025 

p.Egg Jiří: pýta sa na likvidáciu 
prebytočného materiálu v CO kryte 
na Inoveckej (po osobnej kontrole 
krytu) - aký je stav dnes? 

Materiál bol skontrolovaný a na základe 
vyjadrenia okresného úradu je potrebné 
materiál v CO kryte ponechať. 

4277 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Nevyužité bicykle Mestskej 
polície - info z 9/2024 - bol daný návrh 
na ich vyradenie. Aký je aktuálny stav? 
Boli odpredané v hodnote…? 

Bicykle boli vyradené v likvidačnej komisii 
novembri 2024. Momentálne sa čaká 
na hromadný odvoz do zberného dvora. 
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4265 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Žiada a odporúča 
informovať obyvateľov o rozbore pitnej 
vody v novinách INFO aspoň každý 
štvrťrok.  

Žiaľ, nový informačný systém Úradu 
verejného zdravotníctva SR ešte nie je 
spustený. RÚVZ Trenčín nás preto 
odporučili na Trenčianske vodárne 
a kanalizácie. Tí robia rozbory pitnej vody 
raz za pol roka. Spolupráca sa začala a 
bude pretrvávať v polročných intervaloch.  
Informácie budeme teda zverejňovať 
na webe mesta i v mestských novinách Info. 
Prvýkrát tak urobíme v poslednom 
januárovom týždni na mestskom webe 
a vo februárovom vydaní Infa. 

4264 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Žiada o info o stave 
a využití bývalého hotela Laugaricio 
v centre mesta. 

Mesto Trenčín ani jeho odborné útvary 
nemajú žiadne vedomosti o využití ani 
prípadných zámeroch na rekonštrukciu či 
obnovu objektu bývalého hotela Laugaricio. 
Objekt je v súkromnom vlastníctve, 
dlhodobo je problematická akákoľvek 
komunikácia s jeho vlastníkom, čo 
ovplyvnilo aj aktuálnu revitalizáciu 
Hviezdoslavovej ul., z hľadiska vlastníckych 
vzťahov. V minulosti vlastník deklaroval 
viacero zámerov na rekonštrukciu, ani jeden 
z nich sa však neuskutočnil.  

4263 13.1.2025 

p.Egg Jiří : V 8/2024 bol návrh 
na predaj budovy kultúrneho strediska 
Dlhé hony. Ako to dopadlo? 

V orgánoch Mesta Trenčín nebol predložený 
žiadny návrh na  predaj budovy kultúrneho 
strediska Dlhé hony a ani nezačali procesy, 
ktoré by smerovali k predaju tejto 
nehnuteľnosti. 
  

4262 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Ako má mesto od 1.1.2025 
zabezpečené rozhodnutie EU 
o separovanom zbere textilu? 

Mesto Trenčín zber textilného odpadu robí 
proaktívne už mnohé roky, takže to, že sa 
z toho stala povinnosť pre mesto 
neznamenalo žiadnu zmenu. Nádobový 
systém zberu ostal zachovaný a naďalej 
pokračuje. Informácie o zbere textilu 
a šatstva v našom meste sú uverejnené aj 
na stránke mesta v sekcii odpady: 
https://trencin.sk/pre-obcanov/odpady-
zivotne-prostredie/komunalny-
odpad/nakladanie-s-odpadom/#textil . 
Odpad z textilu je možné odovzdať aj 
vo všetkých troch našich zberných dvoroch, 
pričom sú na nich  umiestnené nádoby 
na použiteľný, ako aj na nepoužiteľný, 
nerecyklovateľný odpad z textilu.  
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4261 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Žiada na základe ID 3938, 
3978 a 4033  o prehodnotenie možnosti 
vytvorenia priechodu pre bezpečnosť 
chodcov ku Kauflandu na Inoveckej 
ulici. „Načo sa čaká?“ 

Umiestnenie priechodu pre chodcov 
v blízkosti okružnej križovatky nie je možné, 
čo bolo vysvetlené v odpovedi 
na požiadavku č. 3938, nie je tu obojstranná 
pešia infraštruktúra. Ak by sme navrhli 
priechod ďalej od okružnej križovatky, 
nebude využívaný ľuďmi prichádzajúcimi 
od okružnej križovatky, nakoľko by bol 
vzdialený približne 100 m, čo je popísané 
v odpovedi na požiadavku č. 4033.  
Intenzita dopravy sa aj vzhľadom k úprave 
trasovania liniek MHD znížila a chodec v 
zmysle zákona č. 8/2009 Z. z. môže prejsť 
cez cestu aj mimo vyznačeného priechodu. 
Na prípravu projektovej dokumentácie 
priechodu pre chodcov na Inoveckej ulici 
neboli vyčlenené peniaze v rozpočte mesta.  

4260 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Žiada o upresnenie riešenia 
napojenie cyklotrasy od MHD na ulici 
Braneckého smer mesto? 

Detailné informácie o požadovanom 
napojení nájdete v prílohe. 

4259 13.1.2025 

p.Egg Jiří : Kedy presne bude začatá 
prestavba autobusovej stanice? 

Kedy presne bude začatá prestavba 
autobusovej stanice v súčasnosti nevieme 
odpovedať. Podľa poslednej informácie 
od investora zo 16.1.2025 má byť do konca 
mesiaca január uzatvorená zmluva 
s dodávateľom stavebných prác a následne 
sa začne s prácami. O termíne začatia 
budeme informovať ihneď ako nám bude 
termín oznámený. 

4257 13.1.2025 

p.Hajašová Anna upozornila na objekt / 
dom na ul.Legionárska, že je opustený 
a sú tam otvorené okná a podobne. 
Bude sa s objektom niečo robiť? 

V uvedenej lokalite vlastník plánuje výstavbu 
nového objektu. 

4256 13.1.2025 

p. Patrik Žák a p. Pavel Trúchly 
predložili žiadosť o obnovu schodov 
na ulici Partizánska. Vyjadrili sa, že 
schody sú majetkom Mesta Trenčín aj 
majetkom bytovky. Preto žiadajú Mesto 
Trenčín o nacenenie / posúdenie 
obnovy schodov. Viac viď priložená 
žiadosť.  

Správca miestnych komunikácií urobil 
obhliadku stavu schodiska a konštatujeme, 
že jeho stav je adekvátny veku, nachádzajú 
sa na ňom znaky povrchovej deštrukcie, čo 
má vplyv na estetický vzhľad schodiska. To 
ale nespôsobuje nebezpečie v jeho 
schodnosti. 
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4244 13.1.2025 

P. Medal Richard: otázku/podnet - 
Prosím o preverenie schváleného 
projektu stavby “A-Platz” s platným 
územným plánom mesta Trenčín 
a so všetkými jeho platnými regulatívmi 
(osobitne výška nehnuteľnosti, riešenie 
parkovacích miest a ďalšie regulatívy, 
ktoré stavba podľa územného plánu 
musí rešpektovať) 

Predmetná lokalita, na ktorej je v súčasnosti 
realizovaný polyfunkčný objekt (Nám. SV. 
Anny) je súčasťou územia, definovaného 
regulatívom UO O2B – Nešpecifikovaná 
komerčná vybavenosť, s maximálnou 
výškou zástavby 4 NP. Maximálna 
zastavanosť je pri tomto regulatíve určená 
na 75%, minimálny podiel zelene je 
stanovený na 15%. Maximálna konštrukčná 
výška podlažia, definovaná pri regulatíve 
UO 02B, je stanovená na 6,5m. Zároveň sa 
podľa kap. C.2.4. do počtu nadzemných 
podlaží nezapočítava výstup na strechu 
zo schodiska (nepresahujúci pôdorysné 
rozmery schodiskového priestoru), strojovňa 
výťahu umiestnená na streche budovy, 
komíny a technické zariadenia umiestnené 
na streche budovy. Pre posúdenie 
dodržania maximálnej výškovej hladiny je 
teda rozhodujúce, či celková výška budovy 
po hornú úroveň vodorovnej nosnej 
konštrukcie posledného nadzemného 
podlažia nepresiahne výšku danú súčinom 
počtu nadzemných podlaží a max. 
konštrukčnej výšky podlažia, stanovených 
pre daný mestský blok, a nie skutočný počet 
nadzemných podlaží. Statická doprava je 
pri danom objekte riešená v podzemnom 
podlaží. Zámer výstavby polyfunkčného 
objektu vychádzal z platných povolení, 
upravené architektonické riešenie bolo 
viackrát konzultované na našom útvare 
a boli vydané príslušné stanoviská, 
potvrdzujúce súlad s platným ÚPN. Zároveň 
investor na základe požiadavky ÚÚP 
a konzultácií na 4 NP vytvoril ustúpené 
podlažie s terasou, smerom od kaplnky Sv. 
Anny.  
Ku konaniam na stavebnom úrade boli 
doložené všetky potrebné vyjadrenia 
a záväzné stanoviská dotknutých orgánov. 
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4243 13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
žiada doriešenie požiadavky na 
vybudovanie druhej verejnej toalety 
v meste.   

Mesto Trenčín uvažuje s viacerými 
verejnými toaletami, resp. takými toaletami, 
ktoré v príslušnom režime tej ktorej funkcie 
územia, bude môcť využívať aj verejnosť. 
Nám. Sv. Anny - na mieste, kde boli staré 
verejné wc, bude vybudovaná súkromným 
investorom nová kaviareň, v rámci ktorej 
budú nové wc. Tie sú prístupné aj zvonku 
a podmienkou zadania vybudovania tejto 
prevádzky bude skombinovať systém 
prístupnosti týchto wc aj pre verejnosť, aj 
pre zákazníkov kaviarne.  Alúvium- v areáli 
parku nového Alúvia sú navrhované wc – 
architekti navrhli betónové zásteny 
organického tvaru a v nich budú dve bunky 
toi-toi wc. Ďalej je uvažované v rámci 
riešenia ďalších projektových zámerov s 
funkciou verejných wc: Parkovisko pre luh 
za Ozetou, Park M.R.Štefánika, Starý 
železničný most, LOOK-a - priestor po 
starom kúpalisku, v Čerešňovom sade je už 
verejné wc vybudované.  

4242 13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
sa pýta, kde bude po novom 
zhromaždisko občanov v prípade 
evakuácie? 

Odpoveď konzultovaná s Ing. Milošom 
Kmentom - externým spolupracovníkom 
pre oblasť CO , obrany a hospodárskej 
mobilizácie. Presné miesto evakuačného 
strediska č. 10 v zmysle Plánu evakuácie 
mesta Trenčín nie je určené na mieste 
bývalého parkoviska, kde momentálne 
prebieha výstavba polyfunkčnej budovy, ale 
je plánované v celom priestore samotného 
námestia sv. Anny v Trenčíne. 

4241 13.1.2025 

p.Egg Jiří :
pripomenul, že projekt na Sv.Anny „A-
Platz-polyfunčný dom“ je už vyššia 
stavba ako je v projekte a ako je 
doriešená doprava z tejto oblasti. 

Predmetná požiadavka je totožná 
s požiadavkou č. 4244. Stavba 
Polyfunkčného objektu na Nám. Sv. Anny je 
v súlade s platným ÚPN mesta Trenčín, 
ustanoveniami a parametrami vyplývajúcimi 
z regulatívu UO 02B - Nešpecifikovaná 
komerčná vybavenosť, príslušnými 
kapitolami Záväznej časti ÚPN mesta 
Trenčín, v znení zmien a doplnkov č. 1 - 9. 
Pokiaľ ide o dopravné riešenie - statická 
doprava objektu je riešená v podzemnom 
podlaží. Aktuálne realizovaný Polyfunkčný 
objekt na Nám. Sv. Anny bol projekčne 
preriešený, t.j. nie je totožný s pôvodným 
zámerom, upravený objekt bol riadne 
povolený v zmysle platnej legislatívy. 
Ku konaniam na stavebnom úrade boli 
doložené všetky potrebné vyjadrenia 
a záväzné stanoviská dotknutých orgánov. 
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie 
Požiadavka Odpoveď 

4240 13.1.2025 

p.Egg Jiří : 
navrhol dať do ODA defibrilátor, kde sa 
sústreďujú návštevníci aj podujatí.  

Vašu požiadavku sme presmerovali 
na správu ODA. V blízkom okolí sa 
nachádzajú 2 mestské defibrilátory, jeden 
na mestskej polícii a druhý na mestskom 
úrade.   

 

8. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID 
Dátum 

VMČ/Komisie Požiadavka 

4325 10.2.2025 
p. Egg Jiří : nemôže byť zákazová značka Zákaz vstupu chodcov pri stavbe A-platz 
na chodníku pri kostolíku v smere do mesta umiestnená skôr, už pri priechode pre 
chodcov, aby sa chodci nemuseli vracať? 

4324 10.2.2025 p. Egg Jiří: ako prebieha v súčasnosti rekonštrukcia budovy Galérie a budovy 
Trenčianskeho múzea (v súvislosti s prípravou EHMK 2026)? 

4323 10.2.2025 p. Egg Jiří : urguje odpoveď na podnet ID4124 - využitie parkletu na Palackého ulici 

4322 10.2.2025 
p. Egg Jiří: na ulici 1. mája pred bývalou reštauráciou nazývanou “u Luterána” v 
trojúholníku zelene  sa nachádzajú zvyšky po letnej terase - žiada o vyčistenie 
priestoru 

4321 10.2.2025 p. Egg Jiří: ako bolo naložené s drevom z 8 stromov vyrúbaných na ulici 1. mája? 
A čím budú tieto stromy nahradené? 

4320 10.2.2025 
p. Egg Jiří : žiada upozorniť prevádzkovateľov automatu na pamätné mince pri 
budove Mestského úradu (na pozemku prenajatom od mesta), že automat je 
poškodený, zoberie platbu v EUR, ale pamätné mince nevydáva 

4319 10.2.2025 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4278 - dotaz na aktuálny stav likvidácie prebytočného 
materiálu v CO kryte na ulici Inovecká - nebol zodpovedaný 

4318 10.2.2025 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4265 - rozbory pitnej vody - bolo prisľúbené, že budú 
zverejnené vo februárovom vydaní Info Trenčín - a nie sú - prečo? 

4316 10.2.2025 
p. Hajašová Anna: Žiada o prípadné odstránenie na cestičke od starého vchodu 
do nemocnice k OD Družba chodcov ohrozujú stromy a z nich padajúce konáre 
rastúce na cestičke. 

4317 10.2.2025 
p. Egg Jiří: pripomienka k ID4261, nie je spokojnosť s odpoveďou, žiada o opätovnú 
odpoveď. 

4315 10.2.2025 
p. Hajašová Anna: Žiada o prípadné odstránenie na ul. Piaristická pri poisťovni 
Kooperatíva sú neupravené stromy zasahujúce do vozovky - treba zabezpečiť ich 
orez. 

4314 10.2.2025 p. Hajašová Anna: ul. Nešporu -  pred obytným domom a ihriskom gymnázia je 
padajúci stĺp/kandeláber podopretý smetným košom (hrozí pád stĺpa VO) . 

4313 10.2.2025 p. Hajašová Anna: Podnet na odstránenie neporiadku - zvyšky konárov – 
po vypílených stromoch pod cestným mostom  
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ID 
Dátum 

VMČ/Komisie Požiadavka 

4312 10.2.2025 

p. Bednárová Zuzana: požiadavka za občanov:  žiadosť o výsadbu stromov pozdĺžne 
za prístreškom zástavky Pod Juhom v smere z Juhu do mesta alebo Kauflandu. 
V prípade súhlasu ak je to potrebné  určiť možnú dĺžku výsadby resp. ak je to tiež 
potrebné určiť typ stromov, nakoľko sa jedná o pozemok vo vlastníctve mesta. 
Výsadba by slúžila jednak ako protihluková bariéra a jednak aj ako clona do okien 
novo postavených domov na ulici Pod Juhom. Výsadba by sa realizovala odbornou 
firmou na súkromné náklady. 

9. Rôzne 

Pani Ing. Bednárová Zuzana: požiadavka za občanov: žiadosť o výsadbu stromov pozdĺžne 

za prístreškom zástavky Pod Juhom v smere z Juhu do mesta alebo Kauflandu. V prípade súhlasu ak 

je to potrebné  určiť možnú dĺžku výsadby  resp. ak je to tiež potrebné určiť typ stromov, nakoľko sa 

jedná o pozemok vo vlastníctve mesta. Výsadba by slúžila jednak ako protihluková bariéra a jednak aj 

ako clona do okien novo postavených domov na ulici Pod Juhom. Výsadba by sa realizovala odbornou 

firmou na náklady súkromníkov. 

 p.Hajašová Anna: Upozornila na neporiadok - zvyšky konárov - po vypílených stromoch pod cestným 

mostom, ďalej na ul. Nešporu - pred obytným domom a ihriskom gymnázia je padajúci stĺp/kandeláber 

podopretý smetným košom (hrozí pád stĺpa VO). Na ul. Piaristická pri poisťovni Kooperativa sú 

neupravené stromy zasahujúce do vozovky - treba zabezpečiť ich orez. 

Na cestičke od starého vchodu do nemocnice k OD Družba chodcov ohrozujú stromy a z nich padajúce 

konáre rastúce na cestičke. 

p.Egg Jiří : zhrnul svoje pripomienky : k ID4278 - 

dotaz na aktuálny stav likvidácie prebytočného materiálu v CO kryte na ulici Inovecká - nebol 

zodpovedaný, ID4265 - rozbory 

pitnej vody - bolo prisľúbené, že budú zverejnené vo februárovom vydaní Info Trenčín - a nie sú - 

prečo?. Ďalej upozornil, že prevádzkovateľov automatu na pamätné mince pri budove Mestského úradu 

(na pozemku prenajatom od mesta), že automat je poškodený, zoberie platbu v EUR, ale pamätné 

mince nevydáva. Pýtal sa, že ako bolo naložené s drevom z 8 stromov vyrúbaných na ulici 1. mája? 

a čím budú tieto stromy nahradené? Poukázal na znečistenie na ulici 1. mája pred bývalou reštauráciou 

nazývanou “u Luterána” v trojuholníku zelene sa nachádzajú zvyšky po letnej terase - žiada 

o vyčistenie priestoru. Urguje odpoveď na podnet ID4124 - využitie parkletu 

na Palackého ulici. Otázku položil: Ako prebieha v súčasnosti rekonštrukcia 

budovy Galérie a budovy Trenčianskeho múzea (v súvislosti s prípravou EHMK 2026)? 

Konštatoval, že nemôže byť zákazová značka Zákaz vstupu chodcov pri stavbe A-platz na chodníku 

pri kostolíku v smere do mesta umiestnená skôr, už pri priechode pre chodcov, aby sa chodci nemuseli 

vracať? Všetky otázky dáme do požiadaviek. 
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10. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Výboru mestskej 

časti Stred. Najbližšie zasadnutie sa bude konať 10.03.2025 pondelok o 16:00 hodine 

v priestoroch MsÚ. 

Začiatok VMČ: 15:50 hod. 

Ukončenie VMČ: 17:10 hod. 

Zapísala: Soňa Čapáková 

v Trenčíne dňa 10.02.2025 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 


